
包装清单

产品示意图

MLP-T03
说明书成品尺寸：73X93mm128铜版纸覆哑膜钢琴折

1. Do not attempt to disassemble or replace any parts of the product
except for those operations specifically indicated in the instruction
manual.
2. Do not put the product into water or any other liquid, this product 
is not designed to be waterproof.
3. If any liquid accidentally enters the product, disconnect and remove
the product immediately.
4. To avoid electric shock, make sure there is no water on your hands
when installing or uninstalling the product.
5. Do not place this product near a heat source or expose it directly
to a source of ignition.
6. Do not place this product in an environment with strong
electromagnetic forces, as this may cause the product to malfunction.

Tips

1

8 149 13

产品参数 充电指南

蓝牙版本：V5.3

传输距离：10米

喇叭直径：φ13mm

喇叭阻抗：32Ω 

喇叭灵敏度：122 ± 3dB

播放时间：4 - 5 小时

电池容量（耳机）：28mAh/3.7V

充电时间（耳机）：1.5 小时

配合充电仓续航时间：15 小时

额定输入(耳机)：5V       30mA

电池容量(充电盒）：180mAh

充电时间（充电盒）：1.5 小时

额定输入（充电盒）：5V       250mA

(所有技术信息以实际性能为准)

温馨提示

1、除说明书有特殊标示的操作方式以外，请勿尝试拆卸或更换产品内的任何

     零件。

2、请勿将产品放入水或其他任何液体中，此产品非防水设计。

3、如果有任何液体不小心进入产品内时，请立即断开连接并移开此产品。

4、为避免触电，请在安装或卸载产品时，确保手上没有沾水。

5、请勿将此产品放置于热源附近或直接暴露在火源附近。

6、请勿将本产品放置在有强大电磁力的环境中，否则会导致产品故障。
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产品中有害物质名称及含量

指不含有6种有毒有害物质或含有但小于限量值，字母“e”代表英
文字母电子(electronic);电子(electrical)和环境(environment)的首
字母；环绕的曲线箭头表示可回收利用。
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保修声明
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产品操作说明 功能键操作功能键操作

MLP-T03
 

My Little Pony Ballet Series semi-in-ear BT Earbuds
instruction manual

Function key operation
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唤醒SIRI: 长按任意耳机Touch 键3秒

音乐播放模式

通话模式

播放/暂停:  单击任意耳机 Touch 键
上一曲:  三击任意耳机 Touch 键
下一曲:  双击任意耳机 Touch 键

接听来电:  单击任意耳机 Touch 键
挂断通话:  单击任意耳机 Touch 键
拒接电话:  长按任意耳机 Touch 键

Product operation instructionsProduct specifications 

BT version: V5.3

Transmission distance: 10 meters

Speaker diameter: φ13mm

Speaker impedance: 32Ω

Speaker sensitivity: 122 ± 3dB

Play time: 4H - 5H

Battery capacity (Earphone): 28mAh/3.7V

Charging time (Earphone): 1.5H

Battery life with charging case: 15H

Rated input (Earphone): 5V     30mA

Battery capacity (Charging case): 180mAh

Charging time (Charging case): 1.5H

Rated input (Charging case): 5V     250mA

((All technical information is subject to actual performance))

Packing list

Schematic diagram of the product

EarphoneX2                      Charging caseX1               Instruction manual 
 warranty cardX1     

Type-C charging cableX1

额定输入:  5V     30mA (耳机)               额定输入:  5V     250mA (充电盒)

Charging Guide

 Rated Input: 5V     250mA (Charging Case)

①开机
耳机拿出开机或 (手动长按 Touch键 3 秒开机)

②关机
耳机入仓关机或 (手动长按 Touch键 5 秒关机)

③配对与连接
进入配对状态:

1.打开充电舱舱盖取出耳机，左右耳机自动开机，耳机无任何回连设备时，自
动进入配对模式。

2.耳机和手机连接状态下，手动关闭手机蓝牙后，耳机自动进入配对状态。
耳机连接手机:  耳机在配对状态下，在手机蓝牙列表中选择"MLP-T03”进行
配对。配对成功以后耳机会提示"Connected/连接成功提示音"。
(注意:  耳机配对状态未连接设备，3分钟以后会自动关机)

连接设备成功:
语音提示: "connected"

回连:  1.左右耳机开机以后，会自动回连
          2.耳机和手机配对成功以后，后续手机蓝牙开启状态下，耳机开机以后
             会自动和手机连接

MLP-T03

语音助手语音助手

唤醒SIRI: 长按任意耳机Touch 键3秒

通话模式

播放/暂停:  单击任意耳机 Touch 键
上一曲:  三击任意耳机 Touch 键
下一曲:  双击任意耳机 Touch 键

接听来电:  单击任意耳机 Touch 键
挂断通话:  单击任意耳机 Touch 键
拒接电话:  长按任意耳机 Touch 键

Wake up Sirl: Press and hold the Touch
key on any earphone for 3 seconds

Play/Pause: Click the Touch key on any
earphone
Previous Track: Triple-tap the Touch 
key on any earphone
Next track: Double-tap the Touch key 
on any earphone

To answer an incoming call: Click the
Touch key on any earphone
Hang up the call: Click the Touch key 
on any of the earphone
Reject a call: Press and hold the Touch 
key on any earphone

Successfully connected device:
Voice prompt: "Connecutt"

Reconnection: 
1. After the left and right earphones are turned on, they will automatically reconnect
2. After the earbuds and the mobile phone are successfully paired, the earphones
will be self-powered after the Bt is turned on in the follow-up mobile phonemobile
and mobile phone connection

MLP-T03

BTSet up

BT

My device

充电仓X1               说明书&保修卡X1     Type-C充电线X1

给充电仓充电用Type-C充电线连接充电仓到5V电源适配器。

(温馨提示:  电压低于3.4V 报低电提示 (隔60 秒报一次)

(声音提示:  BatteryLow/电量低)

Connect the Type-C charging cable to the 5V power adapter for

charging the charging compartment.

(Reminder: If the voltage is lower than 3.4V, a low battery prompt will

be reported (every 60 seconds)

(Sound prompt: BatteryLow)

Rated Input: 5V      30mA (Earphone)

Voice assistant

Music playback mode

Call  mode
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Type-C充电口 数显屏

MLP-T03

使用说明书
小马宝莉芭蕾系列半入耳无线蓝牙耳机

MLP-T03

使用说明书
小马宝莉芭蕾系列半入耳无线蓝牙耳机
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My Little Pony Ballet Serie Ssemi-in-Edr BT Earbuds�
instruction manual

出音孔

Touch 键

麦克风 充电触点

Type-C charging port Digital display screen

Sound outlets

Touch key

Microphone Charging contacts

耳机X2

① Power on
Take out the earphones and turn them on (manually press and hold the Touch
button for 3 seconds to turn them on)
② Shutdown
Turn off the earphones when they are stored or (manually press and hold the
Touch button for 5 seconds to turn off)
③ Pairing and Connection
Entering pairing state:
1. Open the charging compartment cover and remove the earphones.
 The left and right earphones will automatically turn on. 
When there is no device connected to the earphones, they will automatically
enter pairing mode.
2. When the earphones are connected to the phone, the earphones will 
automatically enter pairing mode after manually turning off the phone's Bt.
Earphones connected to phone: When the Earphones are in pairing mode, select 
"MLP-T03" in the Bt list of the phone to pair them. 
After successful pairing, the Earphones will prompt "Connected/Connected
successfully".
(Note: If the Earphones pairing status is not connected to the device, it will
automatically shut down after 3 minutes)



 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

           

         

            

   

           

      

 

 

  

             

                 

              

            

            

FCC Warnning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 

pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 

protection againstharmful interference in a residential installation. This equipment generates, 

uses and can radiateradio frequency energy and, if not installed and used in accordance with 

the instructions, maycause harmful interference to radio communications. However, there

is no guarantee thatinterference will not occur in a particular installation. If this

equipment does cause harmfulinterference to radio or television reception, which can be 

determined by turning the equipmentoff and on, the user is encouraged to try to correct the 

interference by one or more of thefollowing measures:

• Reorient or relocate the receiving antenna.

• Increase the separation between the equipment and receiver.

• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected.

• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer 

could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 

conditions:

(1)This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 

interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled

environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm 

between the radiator and your body. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




